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Zapisnik 

Sa treće - (3) redovne sednice Komiteta za zajednice, održanog: 19.03.2024.                                                   

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Razmatranje materijala Skupštine za 3 sednicu, 

3) Eventualno... 

Miralem Rahte: Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, predstavnici OSCE, svi prisutni 

gosti, otvaram 10 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog 

sastanak zelim da utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi 

clanovi Komiteta za Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim 

maternjem jezicima? Da li se nekoj javlja za rec u vezi dnevnog reda. Stavljam na glasanje 

usvajanje današnjeg predloženog dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Pošto je usvojen 

dnevni red prelazimo na prvu tačku dnevnog reda.  

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnih sastanaka 

g.Miralem Rahte – Da li se nekoj javlja za rec u vezi ove tacke dnevnog reda i zapisnika. Posto 

nema, stavljam na glasanje usvajanje ovu tacku dnevnog reda. Koje za-, protiv-, uzdržani-. 

Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 3 sednicu, 

Materijal u okviru ove tacke imamo sledece tacaka. 

1. Usvajanje izveštaja o realizaciji Opštinskog plana integriteta za 2023. godinu 

2. Predlog odluke o prenosu sopstvenih neutrošenih sredstava iz 2023. u 2024. godini, 

3. Usvajanje izveštaja o radu predsednika opštine i izvršnih organa opštine Dragaš za 

2023. godinu, 

 

- Da li se neko javlja za reč povodom prve tačke dnevnog reda: 1. Usvajanje izveštaja o 

realizaciji Opštinskog plana integriteta za 2023. Godinu. Pošto se niko ne javlja. Stavljam ovu 

tačku na glasanje. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 

- Da li se neko javlja za reč povodom druge tačke dnevnog reda: Predlog odluke o prenosu 

sopstvenih neutrošenih sredstava iz 2023. u 2024. godini,. Stavljam ovu tačku na glasanje. Koje 

za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se usvaja ova tačka dnevnog reda. 
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- Da li se neko javlja za reč povodom tačke dnevnog reda: Usvajanje izveštaja o radu predsednika 

opštine i izvršnih organa opštine Dragaš za 2023. godinu. Posto nema niko stavljam ovu tačku na 

glasanje. Koje za-, protiv-, uzdržani-. Zaključujem da se ova tačka dnevnog reda ne usvaja. 

 

Treća tačka dnevnog reda 

Miralem Rahte: Prelazimo da treću tačku dnevnog reda Komiteta. Da li ima drugih diskutanata. 

Da li ima zahteva poslatih Komitetu. 

Uzair Hamza – Pozdrav svima. Hteo sam pod tačkom Razno da informišem članove K.Zajednice, 

u toku je realizacija projekta puta Krstac-Pakiša-Zapod. Ovaj projekat realizuje M.Infrastrukture i 

Vlada Kosova. Na samom početku smo naišli na žalbe meštana, juče smo sa opštinskom 

inspekcijom, predsedavajući K.za Zajednice, podpredsednik za zajednice je upoznat, bili smo na 

terenu, pa sam hteo da podelim infomraciju sa vama. M.Infrastrukture realizuje dvogodišnji 

projekat u visini od 2,5 miliona eura, dužina puta je 6,5 km, 4 km puta prolazi kroz atar sela Krstac. 

M.Infrastrukture, odnosno Vlada Kosova da bi realizovala ovaj projekat najprije je trebala da 

proglasi opšti javni interes a nakon toga eksproprijaciju. Skoro 30 građana ima imanja, da da 

određeni rok za žalbe, kako i Zakon nalaže i nakon toga otpočne sa realizacijom projekta. Nažalost 

M.Infrastrukture to nije uradilo, niti je obavestilo opštinu Dragaš, nedavno je is am minister bio 

na terenu, otišao je do sela Zapod i tamo se sastao sa gradonačelnikom Kuksa, a meštane sela 

Krstac niti je obavestio o projektu, niti samu opštinu koja je domaćin gde se izvode radovi. Radoci 

su započeti, i nažalost oni sa za nekoliko dana napravili veliku štetu na privatna imanja, a juče je 

bila kulminacija kada su štetu napravili na groblju. Pretila je opasnost da se čitavo groblje uruši, 

potkopano je u potpunosti, građani su reagovali, zvali su policiju i mi smo bili na terenu. Nakon 

toga tražili smo od nadležnih inžinjera da se prekinu radovi, održali smo jedan sastanak ovde u 

opštini. Ja sam u međuvremenu uputio pisma nadležnim institucijama, uključujući i međunarodne 

predstavnike, kao štu su: specijalnom predstavniku EU na Kosovu, OSCE, UNMIK i Ministru 

Infrastrukture Libur Aliu, uz peticiju građana sela Krstac koji se protive, ne izgradnji puta, već se 

protive načinu na koji se realizuje ovaj projekat. Oni doslovce traže (boldirano) da Vlada, u skladu 

sa Zakonom realizuje ovaj projekat. Vlada je personifikacija države, i najmanje se od njih očekuje 

da krše Zakon. Dakle, da Vlada najprije izvrši eksproprijaciju, da pismene garanciju da građanima 

kojima je načinjena šteta a koji nisu potpali pod eksproprijaciju, da će nadoknaditi štetu, te da će 

uraditi potporni zid dužinom od 50 m, kako bi se zaštitilo groblje koj je već potkopano. Bojim se 

da će prilikom prvih kiša da će groblje biti potpuno srušeno ukoliko se nešto ne preduzme. To mi 

je bila dužnost kao šefu kancelarije, vama članovima komiteta za zajednice, gde se u principu 

trebaju raspravljati teme koje su važne za zajednicu. 

Miralem Rahte: Hvala g.Uzair. I ja sam bio na terenu, imamo obećanje izvođača radova da će 

stopirati radove dok se ne reši ova situacija, nadamo se da će Ministarstvo prihvatiti zahtev 

građana Krstac. Ima li nekih zahteva? Ima li drugih diskutanata? Pošto nema, zatvaram 

zasedanje današnjeg Komiteta. 

 

Predsedavajući K.za Zajednice 

Miralem Rahte 

________________________ 
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